
To be submitted by all applicants before February 1st :

PLEASE PRINT

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Surname	 Given name

________________________________________________________________________________________________________________________
Address

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
City	 Province

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Postal code	 Telephone

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Email	 Date of birth (Year/Month/Date)

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
OUAC number	 LU student number (if applicable)

Northern applicant: Yes  m      No:  m
The School of Midwifery has made a commitment to support Northern Ontario applicants. To be considered as a Northern Ontario applicant,  
you must have been a permanent resident in a Northern location for at least three years since the age of 14. You may be asked to supply proof.

Aboriginal applicant: Yes  m      No:  m 

The School of Midwifery has made a commitment to support Aboriginal applicants. You may be asked to supply proof.

Applying to English program:  m  

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
City/Town/Area of residence	 Dates of residence

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Applicant’s signature	 Date (Year/Month/Date)

SCHOOL OF MIDWIFERY

program application
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COURSES REQUIRED FOR ADMISSION 
You must have 70% or higher in 3 required courses: English*, Social Sciences, Science (Biology or Chemistry). 
Please list the courses that you have completed or are currently taking that you consider equivalent to the admission requirements.

*To apply to the english program, you need English

For more details, please visit www.laurentian.ca/content/program/midwifery/overview

ACADEMIC/EDUCATION HISTORY 
All applicants should complete this area. Your academic/education history may be reviewed by the admissions team.

You must arrange to have transcripts sent to the School of Midwifery for all high school, university and college courses and programs.

If your high school, university or college transcripts are in a different name than the one you are now using to apply,  
please record your previous name(s) here.

*Note: the university may ask for proof of name change.

__________________________________________________________ 	
Transcript name(s)	

SCHOOL OF MIDWIFERY

Courses required	 Course Name and Level	 Institution	 Final Grade

English or 

Biology or Chemistry

Social Sciences

	 Name of Institution	 Year(s)	 Completed degree or	 Subject area	 Graduation
		  attended	 diploma or other		  date
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SCHOOL OF MIDWIFERY

PERSONAL PROFILE 
Your personal profile is an important part of the overall assessment of your application. This is your opportunity to tell us why you think  
you would be a good candidate for the School of Midwifery at Laurentian University.

The items listed below provide an outline for the profile. As you can see, we are asking you to tell us about yourself: your strengths,  
experiences, aspirations, and plans. Keep in mind that Laurentian University is a bilingual (English and French), tricultural (Anglophone,  
Francophone and First Nations) university. We have a strong interest in preparing practitioners for northern rural and remote communities.

Your profile will be read and scored by the Laurentian Midwifery Admissions Team. Your score will be based on your ability to address 
the items in a comprehensive and personal manner.

Include examples of your personal experiences with your profile. Answers that are very brief or that provide only general information will receive 
low scores. We do not expect you to include details about the profession of midwifery or the history and development of midwifery in Ontario.

Note: The profile must be written in the language of the program to which you are applying. Please see instructions that follow the  
“Personal Profile Items” to help you complete your personal profile.

PERSONAL PROFILE ITEMS
You must address each of the four (4) items listed below. Each section need not be of equal length.

1. 	Why do you want to study Midwifery?

2. 	Describe how your personal attributes, qualities and experiences will contribute to your suitability and success in the midwifery program.

3. 	Describe the challenges, as you understand them, of being a Laurentian University midwifery student. 
	 How will you cope with these challenges?

4. 	Describe the advantages and challenges, as you understand them, of being a midwife in a northern, rural or remote community.

INSTRUCTIONS FOR COMPLETING PERSONAL PROFILE 
If you do not adhere to these instructions, we cannot guarantee that your profile will be read and scored.

• Your profile must be typed.

• Use a 12 point font.

• Use double spacing.

• Leave a 2.5 cm margin on all 4 edges of the page.

• Do not exceed 5 pages.

• Address each of the four (4) items.

• The profile must be written in the language of the program to which you are applying.

• Number your profile sections to correspond to the four (4) items.

• Include a cover page with your personal profile and make sure to include your name on the cover page only.

• Submit the original and 2 copies of your profile along with all application forms.
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SCHOOL OF MIDWIFERY

APPLICANT CHECKLIST 
I have the 3 required courses for admission: six (6) OAC or U/M courses (or equivalent), including the following 3 required courses:
• U / OAC English
• U / OAC Biology for Chemistry
• U or M / OAC Social Science (e.g., History, Sociology, Psychology, Geography or Law)

AND a minimum of 70% in each of the 3 required courses

AND a minimum overall average of 70% in six (6) OAC or U / M courses (or equivalent), including the 3 required courses

I have chosen the language of study (English or French)

I have identified myself as a Native applicant (if applicable)

I have identified myself as a Northern Ontario applicant (if applicable)

I have typed my personal profile according to the instructions

I have completed the Ontario Universities’ Application Form (OUAC)

I have sent the Ontario Universities’ Application Form (OUAC) to OUAC by February 1

I have completed, dated, signed and returned the Midwifery Application forms to the School of Midwifery by February 1

I have sent the original + 2 copies of my personal profile to the School of Midwifery by February 1

I have made arrangements for all academic transcripts (including senior secondary school years, university, and/or college) to be sent directly to the 
School of Midwifery to ensure they are received by February 1

SEND ALL DOCUMENTS PERTAINING TO YOUR APPLICATION BEFORE FEBRUARY 1ST TO:
	 School of Midwifery
	 Laurentian University
	 935 Ramsey Lake Road, Sudbury, ON  P3E 2C6
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À soumettre par tous les candidats avant le 1er février :

EN LETTRE MOULÉES

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Nom de famille	 Prénom

________________________________________________________________________________________________________________________
Adress

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Ville	 Province

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Code postal	 Téléphone

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Adresse électronique	 Date de naissance (Année-Mois-Jour)

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
No OUAC	 No d’étudiant(e)

Candidate du Nord-Ontario: Oui  m      Non:  m
L’École de profession des sages-femmes s’engage à appuyer les candidates du Nord-Ontario. Afin que nous puissions évaluer si vous rencontrez les critères  
de candidate du Nord, vous devez avoir été résidente permanente dans une communauté du Nord pendant au moins trois ans depuis l’âge de 14 ans.  
Il est possible que le programme vous demande de fournir la preuve.

Candidate autochtone: Oui  m      Non:  m 

L’École de profession des sages-femmes s’engage à appuyer les candidates autochtones. Il est possible que le programme vous demande de fournir la preuve.

Demande au programme français: m  

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Cité, ville ou lieu de résidence	 Dates de résidence

__________________________________________________________ 	 ____________________________________________________________
Signature de la candidate	 Date (Année-Mois-Jour)

ÉCOLE DE PROFESSION DES SAGES-FEMMES

demande d’admission
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COURS REQUIS POUR L’ADMISSION
Vous devez avoir 70% ou plus dans chacun des 3 cours requis suivants : Français*, Sciences sociales, Sciences (Biologie ou Chimie).
Veuillez inscrire les cours (complétés et que vous faites présentement) que vous considérez comme équivalents pour les cours requis  
pour l’admission.

* Pour faire demande au programme français, vous avez besoin de Français

Pour obtenir plus de renseignements, voir www.laurentian.ca/fr/contenu/programme/formation-des-sages-femmes/sommaire

SOMMAIRE DES ÉTUDES 
Toutes candidates devraient compléter cette section. Il est possible que le sommaire de vos études soit évalué par le comité de sélection.

Vous devez prendre les dispositions nécessaires pour que vos relevés de notes soient envoyés à l’École de profession des sages-femmes
pour toutes études au secondaire, à l’université et au collège.

Si le nom figurant sur les relevés de notes de l’école secondaire, de l’université et/ou du collège est différent de celui qui apparaît  
sur le formulaire de demande d’admission, veuillez indiquer votre nom de famille antérieur ici.

*NB: l’université peut vous demander la preuve du change changement de nom

__________________________________________________________ 	
Nom(s) figurant sur le(s) relevé(s) de notes

ÉCOLE DE PROFESSION DES SAGES-FEMMES

	 Nom de l’établissement	 Année(s) de	 Grade complété,	 Sujet d’études	 Année
		  fréquentation	 diplôme ou autre(s)		  d’obtention
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Cours requis	 Nom du cours et niveau	 Institution	 Note finale

Français or 

Biologie ou Chimie

Sciences sociales



PROFIL PERSONNEL 
Votre profil personnel est un facteur clé dans l’évaluation globale de votre demande d’admission. Elle vous donne l’occasion d’expliquer les 
raisons pour lesquelles vous désirez étudier à l’École de profession des sages-femmes à l’Université Laurentienne. Voici votre opportunité de 
nous dire pourquoi vous êtes une bonne candidate pour ce programme.

Les items énumérés ci-dessous vous servent de guide pour votre profil. Vous remarquerez que nous vous demandons de nous faire le bilan 
de vos qualités, de vos expériences, de vos objectifs et de vos plans de carrière. Sachez que l’Université Laurentienne est bilingue (anglais et 
français) et triculturelle (anglophone, francophone et autochtone) et elle a ainsi intérêt à préparer des praticiennes qui travailleront dans les 
régions rurales et éloignées du Nord.

L’équipe d’admission de l’École de profession des sages-femmes de l’Université Laurentienne assurera l’étude et l’évaluation de votre profil. 
Votre résultat se fondera sur votre capacité d’adresser les items de façon exhaustive et personnelle.

Il est recommandé d’y inclure des exemples de vos expériences vécues dans votre profil personnel. Les énoncés brefs et généraux ne seront 
pas évalués très favorablement. Notez bien que vous n’êtes

Remarque: Vous devez rédiger le profil dans la langue qui correspond à celle du programme auquel vous faites demande. Référez-vous aux 
directives qui se trouvent à la page suivante pour vous aider à compléter votre profil personnel.

ÉLÉMENTS À ABORDER DANS LE PROFIL PERSONNEL
Vous devez aborder les quatre (4) éléments énumérés ci-dessous. Chaque élément ne doit pas nécessairement avoir la même longueur.

1.	 Pourquoi voulez-vous étudier la profession de sage-femme?

2.	 Décrivez en quoi vos caractéristiques personnelles, vos qualités et vos expériences contribueront à votre pertinence  
	 et à votre réussite au sein du programme de formation des sages-femmes.

3.	 Décrivez les défis que doivent vaincre les étudiantes sages-femmes de l’Université Laurentienne, tels que vous les comprenez.  
	 Comment allez-vous les surmonter?

4.	 Expliquez, selon vous, quels sont les avantages et les défis du travail d’une sage-femme dans une région rurale, 
	 dans une région éloignée ou dans une région du Nord.

DIRECTIVES POUR COMPLÉTER LE PROFIL PERSONNEL
Si vous ne suivez pas ces directives, il est possible que votre profil ne soit ni lu, ni évalué.

•0Votre profil doit être dactylographié.

•0Employez une police de 12 points.

•0Tapez le texte à double interligne.

•0Fixez des marges de 2,5 cm sur les quatre (4) côtés de la page.

•0Ne dépassez pas 5 pages.

•0Adressez chacun des quatre (4) éléments.

•0Vous devez rédiger le profil dans la langue qui correspond à celle du programme auquel vous faites demande.

•0Identifiez chaque section de votre profil avec le numéro qui correspond aux quatre (4) items.

•0Joignez une page couverture à votre profil personnel et assurez-vous d’inclure votre nom sur cette page couverture seulement.

•	Faites parvenir l’original ainsi que 2 exemplaires de votre profil avec les formulaires de demande d’admission  
	 au Programme de formation des sages-femmes.

ÉCOLE DE PROFESSION DES SAGES-FEMMES
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ÉCOLE DE PROFESSION DES SAGES-FEMMES

AIDE-MÉMOIRE DE LA CANDIDATE
J’ai les 3 cours requis pour l’admission: six (6) CPO ou cours U / M (ou l’équivalent), y compris les 3 cours requis suivants:
• U / CPO en Français
• U / CPO en Biologie ou Chimie
• U ou M / CPO en Sciences sociales (p. ex., histoire, sociologie, psychologie, géographie ou droit)

ET un minimum de 70% dans chacun des 3 cours requis

ET une moyenne générale d’au moins 70% dans six (6) CPO ou cours U / M (ou l’équivalent), y compris les 3 cours requis

		  J’ai choisi la langue d’étude (français ou anglais)
	
		  Je me suis identifiée comme candidate autochtone (si ça s’applique)

		  Je me suis identifiée comme candidate du Nord-Ontario (si ça s’applique)
	
		  J’ai dactylographié mon profil personnel selon les directives
		
		  J’ai complété le formulaire du Centre de demande d’admission aux Universités de l’Ontario (OUAC)
		
		  J’ai envoyé le formulaire de Centre de demande d’admission aux Universités de l’Ontario (OUAC) au Centre OUAC par le 1er février
	
		  J’ai complété, daté, signé et retourné les formulaires de demande d’admission à l’École de profession des sages-femmes par le 1er février
		
		  J’ai envoyé l’original + 2 copies de mon profil personnel à l’École de profession des sages-femmes par le 1er février
		
		  J’ai pris les dispositions nécessaires afin que les établissements d’enseignement (y compris l’école secondaire, l’université et/ou le collège)  

	 envoient mes relevés de notes directement à l’École de profession des sages-femmes par le 1er février

FAITES PARVENIR TOUS LES DOCUMENTS RELATIFS À VOTRE DEMANDE D’ADMISSION AVANT LE 1ER FÉVRIER À : 
	 L’École de profession des sages-femmes
	 Université Laurentienne
	 935, chemin du Lac Ramsey, Sudbury (ON) P3E 2C6
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